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Onderwerp: verzoek deelname P10 
 

 
Geachte leden van het Algemeen Bestuur, 
 
Na het oriënterend gesprek met de coördinerend gemeentesecretaris op 16 oktober jl. willen wij graag lid 
worden van de P10. Met deze brief verzoeken wij u om deelname van de gemeente Twenterand aan de 
P10.  
 
De gemeente Twenterand is een mooie plattelandsgemeente, waar wij trots op zijn. We hebben mooie 
natuur, sterke bedrijven, een actief verenigingsleven en prachtige evenementen. De komende jaren komen 
er echter opnieuw veel uitdagingen op onze gemeente af. Uitdagingen die moeilijk alleen zijn op te pakken. 
 
De P10 is het samenwerkingsverband van grote plattelandsgemeenten. Een platform om kennis te delen en 
gezamenlijk op te trekken om gedeelde belangen onder de aandacht te brengen. Twenterand is een 
plattelandsgemeente met een grote oppervlakte, een inwoneraantal van circa 34.900 en bestaande uit 
verschillende kernen. De vier grootste kernen binnen onze gemeente zijn Vriezenveen, Den Ham, 
Vroomshoop en Westerhaar-Vriezenveensewijk. De andere kernen zijn Bruinehaar, De Pollen en Geerdijk. 
 
Centrale thema’s in de gesprekken van de P10 zijn een aantrekkelijk, vitaal en bereikbaar platteland. 
Thema’s die voor ons zeer herkenbaar en ook in ons coalitieakkoord en de programmabegroting aan de 
orde komen. Zo werken wij op dit moment aan belangrijke thema’s als infrastructuur, werk-economie-
onderwijs, duurzaamheid-natuur en (de structurele financiering van) het sociaal domein. Dit doen wij zelf, 
maar ook binnen de Regio Twente en bijvoorbeeld binnen de VNG commissie Zorg, Jeugd en Onderwijs.  
 
De gemeente Twenterand wil deelnemen aan de P10 om op deze thema’s over en weer kennis te delen en 
samen op te trekken naar provincies, Den Haag en Brussel. Dit willen wij actief doen. Wij realiseren ons dat 
dit betekent dat wij zowel bestuurlijk als ambtelijk hiervoor capaciteit moeten inzetten. Dit doen wij graag, 
omdat wij ervan overtuigd zijn dat wij samen met andere plattelandsgemeenten doelstellingen kunnen 
realiseren die alleen moeilijk te bereiken zijn.  
 
Samenwerking houdt voor ons in dat je elkaar iets gunt, iets bij elkaar kunt halen maar ook dat je elkaar iets 
brengt. Wij hopen op een positieve reactie en zijn uiteraard bereid ons verzoek verder toe te lichten. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Twenterand 

de secretaris,    de burgemeester, 

 

 

H.J. ten Brinke    drs. A.E.H. van der Kolk 

 


